
Svar fra Jens-Kristian Lütken (V) 

 

Kan du videreformidle mit svar på henvendelsen: 

 

Tak for jeres henvendelse. For Venstre er der ingen tvivl om at udearealer og idrætsfaciliteter er vigtige i 

forbindelse med byggeri af nye skoler.  

 

Corona har vist os betydningen af at kunne være udenfor og at mange aktiviteter faktisk kan foregå 

udendørs.  

 

Desværre så har det ikke altid været muligt at finde de mest optimale placeringer af byens nye skoler og 

daginstitutioner. Eksemplerne er velkendte og skyldes først og fremmest at planlægning af skoler og 

daginstitutioner er kommet for sent i gang. Det medfører dårlige placeringer og at alt for mange børn skal 

gå i midlertidige tilbud i skurvogne. Det er en dyr og dårlig løsning.  

 

Derfor er jeg glad for, at det ser ud til at de dyrekøbte erfaringer er ved at sætte sig. I forbindelse med det 

nye kvarter ved Vejlands Alle, så er arbejdet med en ny skole og tilhørende daginstitutioner allerede sat i 

gang. Sådan skal vi også gøre andre steder i byen, hvor der skal bygges nyt. 

 

Med venlig hilsen 

 

Jens-Kristian Lütken, næstformand for Børne- og Ungdomsudvalget (V)    

 


